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P R O T O K Ó Ł  NR XXXII/16 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 30 sierpnia 2016 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/  Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ireneusz Drzewiecki Przewodniczący Rady Miejskiej, podziękował radnej Halinie Perdian, 

radnemu Zdzisławowi Szukiełowicz oraz pracownikowi Urzędu Miejskiego w Kożuchowie 

Łukaszowi Kortz za reprezentowanie Rady Miejskiej w poczcie sztandarowym podczas 

obchodów Święta Wojska Polskiego w dniu 15 sierpnia br. 

 

Z okazji Święta Straży Miejskiej Burmistrz Kożuchowa Paweł Jagasek oraz Przewodniczący 

Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki podziękowali strażnikom miejskim za pracę na rzecz 

utrzymywania porządku i czystości na terenie Gminy Kożuchów. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przygotowanie jednostek oświatowo-wychowawczych do nowego roku szkolnego 2016/2017 

oraz informacja z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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5.1. zawarcia przez Gminę Kożuchów z gminami Nowa Sól – Miasto, Nowa Sól, Otyń, 

Siedlisko, Kolsko i Powiatem Nowosolskim Umowy o Partnerstwie w sprawie 

współdziałania w realizacji zadań publicznych. /numer druku XXXII/1/16/ 

5.2. zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami Nowa Sól – Miasto, Nowa 

Sól, Kolsko, Siedlisko, Otyń porozumienia w sprawie współdziałania w realizacji 

powierzonych Gminie Nowa Sól – Miasto zadań z zakresu publicznego transportu 

zbiorowego. /numer druku XXXII/2/16/ 

5.3. zawarcia porozumień międzygminnych dotyczących organizacji publicznego 

transportu zbiorowego w granicach administracyjnych Gminy Kożuchów oraz Gmin 

Nowa Sól – Miasto, Nowa Sól, Kolsko, Otyń i Siedlisko. /numer druku XXXII/3/16/ 

5.4. utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą „Międzygminne 

Przedsiębiorstwo Komunikacyjne „SUBBUS” Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością”. /numer druku XXXII/4/16/ 

5.5. określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

/numer druku XXXII/5/16/ 

5.6. określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

/numer druku XXXII/6/16/ 

5.7. określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

/numer druku XXXII/7/16/ 

5.8. określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

/numer druku XXXII/8/16/ 

5.9. określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

/numer druku XXXII/9/16/ 

5.10. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku 

XXXII/10/16/ 

5.11. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2016 – 2030. /numer druku XXXII/11/16/ 

5.12. zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych. /numer druku 

XXXII/12/16/ 
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5.13. ustalenia regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających ławnika do sądów 

powszechnych. /numer druku XXXII/13/16/ 

5.14. wyboru w wyborach uzupełniających ławnika na kadencję od 2016 do 2019 roku do 

Sądu Rejonowego w Nowej Soli. /numer druku XXXII/14/16/ 

5.15. odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXXII/15/16/ 

5.16. umowy o partnerstwie oraz udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej 

Gminie Bytom Odrzański w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont dróg 

gminnych w Bytomiu Odrzańskim Nr 100208F – ul. Piaskowej, Nr 100209F – ul.  

Poprzecznej, Nr 100210F – ul. Robotniczej”. /numer druku XXXII/16/16/ 

5.17. umowy o partnerstwie oraz udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej 

Gminie Nowa Sól – Miasto w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. ”Przebudowa 

dróg gminnych Nr 102316F, Nr 102319F i Nr 102326F w Nowej Soli”. /numer druku 

XXXII/17/16/ 

5.18. umowy o partnerstwie oraz udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej 

Powiatowi Nowosolskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1044F Nowe Żabno – Drwalewice”. /numer druku XXXII/18/16/ 

5.19.  uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Kożuchów. /numer druku XXXII/19/16/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Miejskiej Nr XXX i Nr XXXI. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujące projekty uchwał w sprawach: 

- określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Kożuchów oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. /numer druku XXXII/20/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad jednogłośnie. /za- 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

- udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/21/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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- udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/22/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

- ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele 

niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. /numer druku 

XXXII/23/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

- zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. /numer druku XXXII/25/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty do porządku obrad jednogłośnie. /za- 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy 

komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2016 rok. /numer druku XXXII/24/16/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad większością głosów. /za- 13, przeciw- 

1, wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przygotowanie jednostek oświatowo-wychowawczych do nowego roku szkolnego 2016/2017 

oraz informacja z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. zawarcia przez Gminę Kożuchów z gminami Nowa Sól – Miasto, Nowa Sól, Otyń, 

Siedlisko, Kolsko i Powiatem Nowosolskim Umowy o Partnerstwie w sprawie 

współdziałania w realizacji zadań publicznych. /numer druku XXXII/1a/16/ 

5.2. zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami Nowa Sól – Miasto, Nowa 

Sól, Kolsko, Siedlisko, Otyń porozumienia w sprawie współdziałania w realizacji 

powierzonych Gminie Nowa Sól – Miasto zadań z zakresu publicznego transportu 

zbiorowego. /numer druku XXXII/2/16/ 
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5.3. zawarcia porozumień międzygminnych dotyczących organizacji publicznego 

transportu zbiorowego w granicach administracyjnych Gminy Kożuchów oraz Gmin 

Nowa Sól – Miasto, Nowa Sól, Kolsko, Otyń i Siedlisko. /numer druku XXXII/3/16/ 

5.4. utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą „Międzygminne 

Przedsiębiorstwo Komunikacyjne „SUBBUS” Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością”. /numer druku XXXII/4/16/ 

5.5. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/5a/16/ 

5.6. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/6a/16/ 

5.7. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/7a/16/ 

5.8. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/8a/16/ 

5.9. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/9a/16/ 

5.10. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku 

XXXII/10/16/ 

5.11. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2016 – 2030. /numer druku XXXII/11/16/ 

5.12. zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych. /numer druku 

XXXII/12/16/ 

5.13. ustalenia regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających ławnika do sądów 

powszechnych. /numer druku XXXII/13/16/ 

5.14. wyboru w wyborach uzupełniających ławnika na kadencję od 2016 do 2019 roku do 

Sądu Rejonowego w Nowej Soli. /numer druku XXXII/14/16/ 

5.15. odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXXII/15/16/ 

5.16. umowy o partnerstwie oraz udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej 

Gminie Bytom Odrzański w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont dróg 

gminnych w Bytomiu Odrzańskim Nr 100208F – ul. Piaskowej, Nr 100209F – ul.  

Poprzecznej, Nr 100210F – ul. Robotniczej”. /numer druku XXXII/16/16/ 

5.17. umowy o partnerstwie oraz udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej 

Gminie Nowa Sól – Miasto w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. ”Przebudowa 
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dróg gminnych Nr 102316F, Nr 102319F i Nr 102326F w Nowej Soli”. /numer druku 

XXXII/17/16/ 

5.18. umowy o partnerstwie oraz udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej 

Powiatowi Nowosolskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1044F Nowe Żabno – Drwalewice”. /numer druku XXXII/18/16/ 

5.19.  uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Kożuchów. /numer druku XXXII/19/16/ 

5.20. określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina 

Kożuchów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. /numer druku 

XXXII/20/16/ 

5.21. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/21/16/ 

5.22. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/22/16/ 

5.23. ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele 

niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. /numer 

druku XXXII/23/16/ 

5.24. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie na 2016 rok. /numer druku XXXII/24/16/ 

5.25. zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. /numer druku XXXII/25/16/ 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Miejskiej Nr XXX i Nr XXXI. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt.2. 

Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydziału Oświaty Kultury i Sportu, przedstawiła 

informację z przygotowania jednostek oświatowo-wychowawczych do nowego roku szkolnego 

2016/2017 oraz z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016. /informacja 

w załączeniu/ 

 

Do pkt.3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, sprostował informację w sprawie odbytego spotkania 

w dniu 7 czerwca br. o godzinie 14:00, przy udziale Radcy Prawnego Urzędu Miejskiego 

w Kożuchowie oraz Skarbnika Gminy Kożuchów, dotyczącego złożonej oferty kupna obiektu 

hotelowego przy ulicy Zielonogórskiej w Kożuchowie. Burmistrz oznajmił, że przedsiębiorca 
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z Mirocina Górnego podczas spotkania nie przedstawił żadnych konkretnych argumentów, 

dotyczących kupna oraz późniejszego zagospodarowania i funkcjonowania obiektu. Burmistrz 

dodał, że przedsiębiorca zaproponował kupno hotelu po rażąco zaniżonej cenie bez możliwości 

odbycia przetargu. Następnie Burmistrz podkreślił, że przyszli dzierżawcy obiektu hotelowego 

Pan Tomasz Żuk oraz Pani Bogumiła Wilczyńska, podczas nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 3 sierpnia br. przedstawili pełną koncepcję co do przyszłego funkcjonowania 

i zagospodarowania obiektu. Burmistrz dodał, że dzierżawa na okres 25 lat ww. obiektu jest 

korzystna dla gminy Kożuchów i stwarza możliwość zabezpieczenia siedziby  klubu sportowego 

oraz siedziby dyrektora MOSiR- u.  

Następnie Burmistrz przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

/informacja w załączeniu/ 

Kolejno Burmistrz poinformował, że w dniu dzisiejszym tj. 30 sierpnia br. odbyło się 

zgromadzenie Związku Międzygminnego „EKO-Przyszłość”, na którym poinformowano, że 

spółka P.U.K. USKOM wygrała przetarg na wywóz nieczystości z terenów Gminy Kożuchów, 

gdzie umowa zostanie podpisana na kolejne 4 lata.   

Burmistrz poinformował również, że od 1 marca 2017 roku wejdą nowe stawki za wywóz 

nieczystości.  

Burmistrz oznajmił również, że wspólnie z Panią Martą Skibą – Pracownikiem Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kożuchowie ds. uzależnień, zlecili tajne badanie dotyczące dostępności 

napojów alkoholowych dla osób nieletnich w punktach sprzedaży firmie Małopolskie Centrum 

Profilaktyki z Krakowa. Burmistrz oznajmił, że badanie zostało przeprowadzone z powodu 

ostatnich wydarzeń, które miały miejsce dwa tygodnie temu w rynku przy fontannie, gdzie 

głośno w tej sprawie interweniował radny Zdzisław Szukiełowicz podczas wczorajszego 

posiedzenia Komisji. Burmistrz poinformował, że raport badania przedstawił, że żaden z siedmiu 

tajnie zgłoszonych punktów nie sprzedał alkoholu osobie nieletniej. Na zakończenie wypowiedzi 

Burmistrz poinformował, że ww. raport dostępny jest do wglądu.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że Burmistrz nie 

przedstawił zestawienia odpowiedzi na zgłoszone przez radnych Rady Miejskiej wnioski 

i interpelacje z ostatniej sesji Rady Miejskiej.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że zestawienie zostanie przedstawione 

w następnym punkcie porządku obrad. 

Brzezińska Barbara – radna stwierdziła, że prawdopodobnie wyniknęło nieporozumienie 

w sprawie nie przekazania informacji radnym przez Burmistrza Kożuchowa o odbytym 

spotkaniu z przedsiębiorcą z Mirocina Górnego, które dotyczyło rozmów w sprawie kupna 

obiektu hotelowego przy ulicy Zielonogórskiej. Radna zaznaczyła, że nie chciałaby dowiadywać 



8 

 

się o tak ważnych spotkaniach z lokalnej prasy. Radna dodała, że radni powinni być 

informowani na bieżąco o takich sprawach, aby mieli pełną wiedzę podczas podejmowania 

ważnych dla gminy decyzji.  

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy jest możliwość naprawy mostku/przepustu przy 

ul. Zygmuntowskiej, zanim zostanie on przebudowany podczas realizacji projektu przebudowy 

rzeczki Kożusznej, ponieważ obecnie stwarza on zagrożenie dla mieszkańców. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że sprawdzi koszt wykonania takiego 

remontu, ponieważ nie chce przeznaczać zbyt dużych środków na wykonanie takiego remontu, 

skoro za rok ma nastąpić realizacja projektu przebudowy rzeczki Kożuszna wraz z przebudową 

mostków i przepustów ze środków pozyskanych z zewnątrz.  

Jakóbczak Tomasz – radny stwierdził, że Burmistrz obiecał, że zabezpieczy w budżecie gminy 

potrzebne środki na ten cel. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, nawiązał do wypowiedzi Burmistrza 

w sprawie odbytego spotkania, dotyczącego potencjalnej sprzedaży hotelu stwierdzając, że po 

tym co zrobił Burmistrz, to radny bardziej wierzy przedsiębiorcy niż słowom Burmistrza, 

ponieważ nie jest pewien czy faktycznie tak było.  Radny dodał, że potencjalny przedsiębiorca 

z Mirocina Górnego powinien zostać zaproszony na spotkanie z radnymi i przedstawić im swoją 

ofertę. Na zakończenie wypowiedzi radny zapytał, kto wykonał wycenę budynku hotelowego 

przy ulicy Zielonogórskiej i ile ona kosztowała.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wszystko w tej sprawie zostało już 

wyjaśnione. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że na temat wyceny nie 

było rozmów. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że koszt wyceny budynku hotelowego 

wyniósł 350,00 zł. Burmistrz dodał, że konieczna była znajomość wartości obiektu. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że Burmistrz w lokalnej 

prasie stwierdził, że nie zamierza sprzedawać ww. obiektu, więc radny zapytał, po co w takim 

razie została zlecona wycena budynku. Następnie radny zapytał, jaki był koszt badania 

dostępności napojów alkoholowych dla osób nieletnich w punktach sprzedaży.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że gmina nie poniosła żadnych kosztów 

dotyczących zleconego badania, ponieważ wykonała je ze środków przeznaczonych na ten cel, 

które otrzymuje z województwa. Burmistrz dodał, że  kwota badania wyniosła około 2,500,00 zł.  

Marek Andrzej – radny zapytał, jakie dochody otrzyma gmina z wynajmu obiektu hotelowego. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wszystko zostało omówione na 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
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Marek Andrzej – radny oznajmił, że nie był obecny podczas nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej i następnie stwierdził, że nikt nie wie, jakie dochody otrzyma gmina z tego tytułu. 

Następnie radny dodał, że taka informacja powinna być podana ze względu na oferentów. Radny 

dodał również, że nie dawno pytał się o cel wyceny obiektu, gdzie wówczas odpowiedź 

brzmiała, w celu poznania wartość budynku, natomiast okazało się, że w między czasie pojawili 

się oferenci. Na zakończenie wypowiedzi radny podkreślił, że działaniem radnych jest praca na 

korzyść gminy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że działał z korzyścią dla gminy i dlatego nie 

pozwolił sprzedać hotelu po zaniżonej cenie. Następnie Burmistrz dodał, że gmina pozyskała 

dzierżawcę i w ten sposób również zgromadzi środki.  

Marek Andrzej – radny ponownie zapytał,  ile miesięcznie gmina uzyska przychodu z tytułu 

dzierżawy. Radny zauważył, że obecnie gmina dzierżawi budynek po byłej firmie Zaset za 

kwotę 15 000,00 zł., więc radny zaproponował, aby przenieść urzędników z ww. budynku do 

obiektu hotelowego i tam zrobić biurowiec, za który gmina nie ponosiła by dodatkowych 

kosztów z tytułu dzierżawy. Następnie radny zapytał o konstrukcję umowy dzierżawy hotelu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że umowa dzierżawy obiektu hotelowego nie 

została jeszcze podpisana.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że mienie gminy jest 

mieniem mieszkańców, a nie „prywatą” Burmistrza.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że dlatego dba o nie i nie pozwolił go 

sprzedać. 

 

Do pkt.4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, aby radni w przypadku 

braku udzielenia odpowiedzi na interpelacje w przewidzianym ustawowo terminie, 

sygnalizowali taką sytuację na sesji, gdzie będzie ona wyjaśniana na bieżąco.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na sesji w dniu 29 czerwca br. złożono 

27 interpelacji, gdzie wyznaczony termin udzielenia odpowiedzi został wyznaczony do dnia 

28 lipca br. (21 dni roboczych od dnia ich zgłoszenia). Następnie Burmistrz dodał, że 

odpowiedzi zostały udzielone na wszystkie interpelacje, z czego 8 odpowiedzi zostało 

udzielonych po wyznaczonym terminie. 

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że w maju br. złożyła interpelację w sprawie 

uwzględnienia propozycji mieszkańców przy realizacji inwestycji, dotyczącej remontu dróg 

i chodników przy ul. Rataja, Kościuszki i Młynarskiej w Kożuchowie, jednak odpowiedź została 

udzielona w sposób enigmatyczny bez podania konkretnych rozwiązań. Radna podkreśliła, że 
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sprawa jest pilna, ponieważ inwestycja jest w trakcie realizacji, a mieszkańcy domagają się 

odpowiedzi w tej sprawie. Następnie radna oznajmiła, że w imieniu mieszkańców ulicy 

Kościuszki złoży interpelację w sprawie uregulowania ruchu ciężkich pojazdów, które 

przejeżdżają przez tą ulicę. Radna zaproponowała, aby uporządkować organizację ruchu 

drogowego w ciągu dawnej jednostki wojskowej i sąsiadujących ulic oraz spowodowaniu, aby 

ulica Kościuszki była ulicą jednokierunkową, z powodu braku możliwości przejazdu dwóch 

samochodów, ze względu na dużą ilość pojazdów parkujących wzdłuż ulicy Kościuszki lub 

zainstalowaniu progów spowalniających. Następnie radna poprosiła o wytłumaczenie, dlaczego 

ten problem się pojawia i nikt z tym nic nie robi. Radna zwróciła również uwagę, że mieszkańcy 

z terenu byłej jednostki wojskowej zgłaszali radnej problem, że między blokami przy ulicy Grota 

Roweckiego, mimo zakazu również odbywa się ruch ciężkich samochód. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że rozmowy w tej sprawie trwają od maja br., 

gdzie było również zorganizowane spotkanie z mieszkańcami, na którym poinformowano, że 

organizacja ruchu zostanie uregulowana i zostanie postawiony znak zakazujący ruchu ciężkich 

pojazdów. Następnie Burmistrz stwierdził, że  mieszkańcy w takiej sytuacji powinni dzwonić na 

policję, aby zmusić kierowcę, który łamie przepisy drogowe do przestrzegania prawa. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz oznajmił, że organizacja ruchu jest już przygotowana 

i zatwierdzona przez powiat i zostanie zmieniona, tak jak zostało to ustalone.  

Brzezińska Barbara – radna stwierdziła, że od wielu lat istnieje ten problem. Radna dodała, że 

nawigacja samochodowa kieruje pojazdy przez ulicę Kościuszki, jednak gdyby ruch pojazdów 

zostałby przekierowany na ulicę Kraszewskiego, to być może przyniosłoby to oczekiwany 

skutek.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że poprosi Straż Miejską oraz Policję 

o częstsze patrole w tym rejonie. Następnie Burmistrz stwierdził, że ciężko jest cokolwiek zrobić 

w tej sprawie, ponieważ kierowcy jeżdżą na swoją odpowiedzialność. 

Brzezińska Barbara – radna stwierdziła, że Burmistrz jako władza nie może okazywać swojej 

bezradności.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że to nie jest bezradność, ponieważ 

w odpowiednim miejscu są umieszczone znaki.  

Brzezińska Barbara – radna zaproponowała, aby ulicę Kościuszki zrobić ulicą 

jednokierunkową między innymi z powodu braku możliwości przejazdu dwóch samochodów, ze 

względu na dużą ilość pojazdów parkujących wzdłuż ulicy Kościuszki. Zdaniem radnej w ten 

sposób ciężkie samochody będą zmuszone jeździć ulicą Kraszewskiego.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że organizacja ruchu została zmieniona, jak 

również został postawiony znak zakazujący ruchu ciężkich pojazdów o masie 3,5 tony. 
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Burmistrz dodał, że droga przy ulicy Kościuszki jest za szeroka i obecnie nie można 

przekształcić jej jako ulicę jednokierunkową.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, potwierdził zdanie radnej Barbary 

Brzezińskiej, że Burmistrz nie może stwierdzić, że jest bezradny, ponieważ bezradny będzie 

dopiero wtedy, gdy pojazdy o ogromnym tonażu rozjeżdżą nowo wyremontowaną drogę, która 

pochłonie kilkutysięczne koszty ponownego remontu. Następnie radny zapytał o organizację 

ruchu w miejscowości Broniszów – Kolonia Górka. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poprosił o sprecyzowanie zapytania. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że sprawa była omawiana 

wielokrotnie. 

Jakóbczak Tomasz – radny, poprosił o informację w sprawie wnioskowanej możliwości 

postawienia wiaty przystankowej przy ulicy Nowosolnej w Kożuchowie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na dzień dzisiejszy postawienie wiaty 

przystankowej jest niemożliwe. Burmistrz dodał, że na razie udało się postawić i namalować 

znaki na jezdni. 

Jakóbczak Tomasz – radny, poprosił o zmianę organizacji ruchu i przystosowanie drogi 

wyjazdowej z ulicy Inwestycyjnej przez ulicę Zygmuntowską na ulicę Nowosolną, która 

utrudnia przejazd ciężkich samochodów. Radny zauważył, że należy wziąć pod uwagę 

rozprowadzanie wody w tym rejonie, gdzie ruch ciężkich pojazdów po złej technicznie drodze, 

może skutkować problemami natury wodociągowej i kanalizacyjnej.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że potrzebna będzie zmiana organizacji ruchu 

w ww. miejscu.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, złożył wniosek do 

Prezesa P.U.K. USKOM o położenie ażurów na rozkopanej przez firmę P.U.K. USKOM drodze 

koło bloków w Mirocinie Średnim. Radny uzasadnił, że droga jest w złym stanie technicznym 

już od ponad pół roku, gdzie porosła ją wysoka trawa i powstały wykopy. Następnie radny złożył 

wniosek o regulację ruchu drogowego na skrzyżowaniu, gdzie obecnie trwa budowa ronda przy 

ulicy Szprotawskiej w Kożuchowie. Radny zaznaczył, że obecnie użytkownicy skrzyżowania 

jeżdżą jak chcą, ponieważ brakuje niezbędnego oznakowania drogowego.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że zostały już przeprowadzone w tej sprawie 

rozmowy z kierownikiem nadzorującym budowę ronda z firmy EUROVIA. Następnie Burmistrz 

dodał, że w dniu wczorajszym odbyła się również wizytacja nadzorująca prace przy budowie 

ronda przez przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich.  
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Brzezińska Barbara – radna, złożyła wniosek o umożliwienie Prezesowi P.U.K. USKOM 

wypowiedzenia się na temat, co udało się załatwić w sprawie skanalizowania aglomeracji 

kożuchowskiej podczas odbytej wizyty w Warszawie. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM stwierdził, że na razie trzeba uzbroić się 

w cierpliwość, ponieważ pierwsze odpowiedzi na złożone wnioski w dniu 1 sierpnia br. mogą 

zostać udzielone dopiero pod koniec bieżącego roku, ponieważ taki jest harmonogram 

rozpatrywania wniosków ww. sprawach.  

 

Do pkt.5.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zawarcia przez Gminę Kożuchów z gminami Nowa Sól – Miasto, Nowa Sól, Otyń, Siedlisko, 

Kolsko i Powiatem Nowosolskim Umowy o Partnerstwie w sprawie współdziałania w realizacji 

zadań publicznych. /numer druku XXXII/1a/16/ 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-10/ 

Podczas głosowania obecnych 10 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami Nowa Sól – Miasto, Nowa Sól, Kolsko, 

Siedlisko, Otyń porozumienia w sprawie współdziałania w realizacji powierzonych Gminie 

Nowa Sól – Miasto zadań z zakresu publicznego transportu zbiorowego. /numer druku 

XXXII/2/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-11/ 

Podczas głosowania obecnych 11 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zawarcia porozumień międzygminnych dotyczących organizacji publicznego transportu 

zbiorowego w granicach administracyjnych Gminy Kożuchów oraz Gmin Nowa Sól – Miasto, 

Nowa Sól, Kolsko, Otyń i Siedlisko. /numer druku XXXII/3/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-11/ 

Podczas głosowania obecnych 11 radnych na stan 15. 
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Do pkt.5.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą „Międzygminne 

Przedsiębiorstwo Komunikacyjne „SUBBUS” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością”. 

/numer druku XXXII/4/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/5a/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/6a/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/7a/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/8a/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 
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Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.9. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/9a/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.10. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXXII/10/16/ 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi oznajmił, że obecnie 

przedstawiony projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 

2016 rok, jest potwierdzeniem usunięcia z budżetu gminy przygotowania dokumentacji na 

budowę świetlicy wiejskiej w Mirocinie Średnim. Zdaniem radnego Burmistrz Kożuchowa 

zapewniał, że nie będzie wykonywał projektów, które będą leżeć w szafie i dlatego nie będzie 

wykonywał projektu na świetlicę w Mirocinie Średnim. Następnie radny zapytał Burmistrza, 

jaka jest pewność, że projekt Orlika lekkoatletycznego zostanie zrealizowany, czy podobnie jak 

pozostałe projekty zostanie schowany do szafy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w 2017 roku Ministerstwo Kultury 

i Sportu ogłosi konkurs na pozyskanie środków na realizację projektu Orlika lekkoatletycznego, 

gdzie taki wniosek zostanie złożony.   

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi stwierdził, że pod koniec 

bieżącego roku lub w następnym PROF również ogłosi konkurs na dofinansowanie do świetlic 

wiejskich. Zdaniem radnego, takie posunięcia Burmistrza można uznać, jako kartę przetargową 

w jego poczynaniach, gdzie zdaniem radnego padały propozycje ze strony Burmistrza, że jeżeli 

ktoś będzie „grzeczny”, to jego projekty zostaną zrealizowane.  

Marek Andrzej – radny oznajmił, że również był obecny na spotkaniu, gdzie Burmistrz 

Kożuchowa obiecał wykonanie projektu świetlicy wiejskiej w Mirocinie Średnim. Radny dodał, 

że w takiej sytuacji Burmistrz powinien spotkać się z mieszkańcami Mirocina Średniego 

i wytłumaczyć dlaczego projekt nie zostanie zrealizowany. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że przyjedzie na spotkanie z mieszkańcami 

i wytłumaczy zaistniałą sytuację. Następnie Burmistrz dodał, że podczas wcześniejszego 

spotkania część mieszkańców zastanawiała się nad celowością wybudowania świetlicy, gdzie 
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mieszkańcy sami pytali kto będzie uczęszczał do tej świetlicy. Burmistrz dodał, że radni którzy 

również byli obecni na tym spotkaniu nie wyprą się takich uwag ze strony mieszkańców. 

Następnie Burmistrz dodał, że skoro jest możliwość pozyskania środków z zewnątrz na budowę 

sportowego obiektu, gdzie cała gmina łącznie ze szkołami będzie mogła z niego skorzystać, to 

zdaniem Burmistrza dlaczego gmina ma nie skorzystać z takiej możliwości. Na zakończenie 

wypowiedzi Burmistrz dodał, że na dzień dzisiejszy Orlik lekkoatletyczny jest bardziej 

potrzebny mieszkańcom gminy, niż budowa świetlicy wiejskiej w Mirocinie Średnim. 

 Marek Andrzej – radny oznajmił, że jest za realizacją projektu wykonania Orlika 

lekkoatletycznego, jednak radny obawia się, że ponownie zostanie wykonany projekt, który nie 

znajdzie realizacji. Radny dodał, że kolejny projekt pochłonie kilkanaście tysięcy złotych, gdzie 

radny od ponad 10 lat nie może uzyskać znacznie mniejszych środków na postawienie kilku 

lamp w swoim okręgu wyborczym.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że nie uważa takiego posunięcia 

marnowaniem pieniędzy, ponieważ gdy pojawi się możliwość większego dofinansowania, 

wówczas gmina będzie przygotowana na złożenie odpowiedniego wniosku na pozyskanie 

środków na jego realizację. Burmistrz podkreślił, że bez wykonanych projektów gmina nie może 

ubiegać się o żadne dofinansowanie. Następnie Burmistrz dodał, że inne gminy postępują 

podobnie, chociażby gmina Nowa Sól, gdzie takie projekty są przygotowywane z kilkuletnim 

wyprzedzeniem. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że wykonanie Orlika 

lekkoatletycznego oraz modernizacja Stadionu będzie wizytówką dla miasta i gminy, dlatego 

również między innymi Burmistrz nie wyraził zgody na sprzedaż obiektu hotelowego przy 

Stadionie.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że nie należy robić 

czegoś kosztem terenów wiejskich. Wiceprzewodniczący dodał, że chciałby aby za obecnej 

kadencji przynajmniej jedna świetlica została wyremontowana, gdzie taka możliwość może 

pojawić się przy wsparciu Porozumienia Wzgórz Dalkowskich. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nie ma podziału między miastem, 

a terenami wiejskimi, chociażby pod względem remontu i budowy dróg, gdzie obecnie na 

terenach wiejskich trwają prace remontowe i w przyszłym roku będą kontynuowane. Burmistrz 

zaznaczył, że w ciągu ostatnich dziesięciu lat między innymi w Książu Śląskim na remont, czy 

budowę drogi nie została przekazana ani złotówka. Następnie Burmistrz dodał, że nie zgadza się 

ze stwierdzeniem, że tereny wiejskie są zaniedbane i pomijane przez Burmistrza. Burmistrz 

dodał również, że jeżeli chodzi o pozyskanie wsparcia ze strony Porozumienia Wzgórz 

Dalkowskich, to jest przygotowana dokumentacja na wykonanie remontu świetlicy w Sokołowie 
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na kwotę 250,000,00 zł. i gdy zostanie ogłoszony konkurs, wówczas gmina złoży stosowny 

wniosek w tej sprawie. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 11, przeciw- 2, wstrzymało się od 

głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.11. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2016 – 2030. /numer druku XXXII/11/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw- 2, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.12. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych. /numer druku XXXII/12/16/ 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, jakie są motywy rezygnacji radnego Tomasza 

Jakóbczaka z pracy w Komisji Spraw Społecznych. 

Jakóbczak Tomasz – radny oznajmił, że jego rezygnacja z pracy w Komisji Spraw Społecznych 

wynika z podobnych przyczyn, z jakich zrezygnowała radna Barbara Brzezińska.  

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że nie podawała swoich motywów rezygnacji z pracy 

w Komisji Spraw Społecznych.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zakończył dyskusję w tej sprawie. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.13. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających ławnika do sądów powszechnych. 

/numer druku XXXII/13/16/ 

Ozgowicz Magdalena – pracownik Urzędu Miejskiego, odczytała Regulamin głosowania 

w wyborach uzupełniających na ławnika do sądów powszechnych na kadencję od 2016 roku do 

2019 roku. / Regulamin w załączeniu/ 



17 

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał protokół zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników. /Protokół w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o zgłaszanie kandydatów do 

pracy w Komisji Skrutacyjnej.  

Walczak Tomasz – radny, zgłosił kandydaturę radnego Grzegorza Wajmana. 

Wajman Grzegorz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, wyraził zgodę na pracę 

w Komisji Skrutacyjnej.  

Walczak Tomasz – radny, wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, wyraził zgodę na pracę w Komisji 

Skrutacyjnej. 

Skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, ogłosił przerwę w obradach w celu 

ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej i przygotowania niezbędnych dokumentów do 

przeprowadzenia wyborów. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, odczytał nazwiska radnych według 

załączonej listy obecności.  

Radni podchodząc do urny oddawali głos w trybie tajnym.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, ogłosił przerwę w obradach w celu 

ustalenia wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.   

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, odczytał protokół z ustalenia wyników 

głosowania w wyborach ławnika do sądy powszechnego. /Protokół w załączeniu/ 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydatka Małgorzata Ewa Górka – Czyż uzyskała więcej 

głosów za wyborem, niż przeciw wyborowi i została wybrana na ławnika do Sądu Rejonowego 

w Nowej Soli do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. /za- 14, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.14. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru w wyborach uzupełniających ławnika na kadencję od 2016 do 2019 roku do Sądu 

Rejonowego w Nowej Soli. /numer druku XXXII/14/16/ 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

pkt.5.15. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XXXII/15/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.16. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

umowy o partnerstwie oraz udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej Gminie 

Bytom Odrzański w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont dróg gminnych 

w Bytomiu Odrzańskim Nr 100208F – ul. Piaskowej, Nr 100209F – ul.  Poprzecznej, 

Nr 100210F – ul. Robotniczej”. /numer druku XXXII/16/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.17. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

umowy o partnerstwie oraz udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej Gminie 

Nowa Sól – Miasto w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. ”Przebudowa dróg gminnych 

Nr 102316F, Nr 102319F i Nr 102326F w Nowej Soli”. /numer druku XXXII/17/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.18. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

umowy o partnerstwie oraz udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej Powiatowi 

Nowosolskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 

1044F Nowe Żabno – Drwalewice”. /numer druku XXXII/18/16/ 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy w tej sprawie zachowana jest zasada symetrii i czy 

gmina Kożuchów otrzyma zwrot w takiej samej kwocie, w jakiej udzieli pomocy.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że przy pierwszych podejmowanych dzisiaj 

projektach uchwał, gmina Kożuchów wymienia się kwotami 600,000,00 zł i 700,000,00 zł, 
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natomiast przy przebudowie drogi powiatowej nr 1044F gmina Kożuchów partycypuje większą 

część środków, ponieważ przez teren naszej gminy będzie przechodzić dłuższa o 4 km droga. 

Brzezińska Barbara – radna zapytała, czy deklarowane i przekazane kwoty na podstawie 

zawartych porozumień z innymi gminami, wracają w takiej samej wysokości, w jakiej udzieliła 

Gmina Kożuchów. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że Nowa Sól – Miasto i Gmina Bytom 

Odrzański podjęła już ww. uchwałę na taką samą kwotę. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.19. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kożuchów. /numer 

druku XXXII/19/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił Sekretarza Gminy 

o wyjaśnienie zaistniałych wątpliwości podczas wspólnego posiedzenia Komisji, dotyczących 

sankcji w sprawie ww. regulaminu na podstawie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku na 

terenach gmin (§ 4 art. 10). 

Brzezińska Barbara – radna, przyłączyła się do prośby radnego Henryka Zielińskiego. 

Następnie radna zapytała, czy jest możliwość zawarcia i określenia w regulaminie sankcji za 

nieprzestrzeganie ww. dokumentu. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że podobna dyskusja w tej 

sprawie była na wspólnym posiedzeniu Komisji i zdaniem Przewodniczącego wszystko zostało 

już wyjaśnione. 

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że w dniu sesji otrzymano w tej sprawie dokumenty 

uzupełniające. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy oznajmił, że Rada Miejska ustala regulamin, natomiast 

nie może dokonywać żadnych zapisów karnych w takim dokumencie. Sekretarz dodał, że 

otrzymane przez radnych dokumenty uzupełniające są zapisami ustawowymi, które wynikają 

z mocy ustawy o utrzymaniu czystości na terenach gmin, jak również z kodeksu wykroczeń.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zgłaszał jako 

wniosek z dyżuru zanieczyszczenie działki przy ulicy Słowackiego w Kożuchowie, gdzie sprawa 

została szybko załatwiona na podstawie obowiązującego regulaminu. 

Marek Andrzej – radny zapytał, ile firm przystąpiło do przetargu dotyczącego utrzymania 

czystości na terenie gminy. 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uchwalany jest tylko 

regulamin utrzymania czystości. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 3, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.20. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Kożuchów oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. /numer druku XXXII/20/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.21. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/21/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.22. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XXXII/22/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.23. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane 

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. /numer druku XXXII/23a/16/ 

Brzezińska Barbara – radna, zapytała na czym polega zmiana do projektu uchwały. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy poinformował, że zmiana dotyczy zapisu w § 6 ww. 

projektu uchwały, gdzie w poprzednim zapisie nie było podanej podstawy prawnej. Natomiast 

druga zmiana dotyczy zapisu w § 3 ww. projektu uchwały, gdzie był podany § 4, który stanowił 
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że stawki opłat rocznych w wysokości określonej w ust. 2 i ust. 3 obejmują pełny rok 

kalendarzowy umieszczenia urządzenia drogowego. Sekretarz dodał, że po powtórnym 

przeanalizowaniu okazało się, że zapis jest powtórzeniem zapisu ustawowego i należy go 

wykreślić.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czym podyktowane są kolejne 

podwyżki dla mieszkańców. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nie są to podwyżki dla mieszkańców tylko 

dla przedsiębiorców, którzy wykonują określone prace i zajmują pas drogowy lub chodnik, gdzie 

ustawa wyraźnie wskazuje naliczenie i pobór opłat. Burmistrz dodał, że radni dla porównania 

otrzymali również zestawienie opłat w innych gminach. Podczas wypowiedzi Burmistrz 

zaznaczył, że według zestawienia gmina Kożuchów ma najniższe stawki opłat za zajęcie pasa 

drogowego.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, co w przypadku jeśli 

mieszkaniec przy swojej posesji postawi na chodniku rusztowanie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jeśli mieszkaniec postawi rusztowanie na 

swoim gruncie, to opłata nie będzie pobierana.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy dotyczy to również 

postawienia rusztowania na chodniku należącym do gminy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jeśli sprawa dotyczy Wspólnot 

Mieszkaniowych, to opłaty uiszcza wykonawca robót, a nie Wspólnota Mieszkaniowa. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaznaczył, że nie każdy budynek 

mieszkalny ma zarejestrowaną wspólnotę mieszkaniową.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że takie przypadki reguluje ustawa, która 

obowiązuje na terenie całego kraju. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uchwała Rady 

Miejskiej obowiązuje tylko i wyłącznie na drogach publicznych, a nie na drogach 

wewnętrznych.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że jeśli przedsiębiorca, 

który ma sklep w rynku i postawi przy nim rusztowanie, to będzie musiał zapłacić za zajęcie 

pasa drogowego. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w projekcie uchwały jest wskazany zapis, 

który mówi, że przy budynkach wpisanych do rejestru zabytków, opłata będzie znacznie 

mniejsza niż ta, która obecnie obowiązuje. Burmistrz dodał, że taka zmiana jest podyktowana 

rozpoczęciem robót między innymi przy Kościele oraz przy budynkach należących do Wspólnot 

Mieszkaniowych. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz zaznaczył, że takie opłaty 
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podyktowane są obowiązującymi przepisami prawa, do których każda gmina musi się 

dostosować. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 11, przeciw- 3, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.24. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie na 2016 rok. /numer druku XXXII/24/16/  

Brzezińska Barbara – radna zapytała, jakie jest prawdopodobieństwo, że Komisja Rewizyjna 

przeprowadzi kontrolę w spółce P.U.K. USKOM. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nie ma podstaw prawnych, aby mógł 

podpisać upoważnienia dla członków Komisji Rewizyjnej, ponieważ nie jest ona władna do 

przeprowadzenia kontroli w spółce P.U.K. USKOM. 

Marek Andrzej – radny zapytał, kto w takim razie mógłby wyrazić zgodę na przeprowadzenie 

kontroli w spółce P.U.K. USKOM. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że od przeprowadzania kontroli w spółce 

P.U.K. USKOM jest Urząd Skarbowy, Najwyższa Izba Kontroli, Centralne Biuro 

Antykorupcyjne oraz Centralne Biuro Śledcze.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy poinformował, że zgodnie z orzecznictwem Rada 

Miejska, a tym bardziej Komisja Rewizyjna nie jest uprawniona do przeprowadzenia kontroli  

w jednostkach kapitałowych spółek gminnych. Następnie Sekretarz zaznaczył, że radni powinni 

mieć świadomość tego podczas podejmowania projektu uchwały, aby uniknąć późniejszego 

nieporozumienia.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 2, wstrzymało się od 

głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.5.25. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych. /numer druku XXXII/25/16/ 

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy droga przy ulicy dworcowej ma statut drogi 

powiatowej. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że droga przy ulicy Dworcowej na 

wskazanym odcinku ma statut drogi powiatowej, natomiast druga część drogi należy do Skarbu 

Państwa.  

Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego oznajmił, że podobna uchwała została już 

podjęta podczas Rady Powiatu Nowosolskiego. Radny poinformował, że obecnie w Starostwie 

Powiatowym i w Powiatowym Zarządzie Dróg trwa porządkowanie kwestii dotyczącej dróg, aby 

ujednolicić zarządzanie tymi drogami. Następnie radny zwrócił się z prośbą do radnych Rady 

Miejskiej w Kożuchowie o podjęcie wskazanej uchwały.  

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy gmina Kożuchów przekaże w zamian inną drogę. 

Radny dodał, że w obecnej sytuacji gmina przejmuje część odpowiedzialności za ww. drogę 

powiatową, gdzie będzie musiała ponosić koszty z tytułu jej utrzymania i wykonywania 

ewentualnych napraw i remontów.   

Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego stwierdził, że podobna sytuacja jest w gminie 

Nowa Sól – Miasto, gdzie Starostwo Powiatowe przekazuje nowo wyremontowaną drogę przy 

ulicy Kościuszki w Nowej Soli, a w zamian przejmuje drogę przy ulicy Kamiennej, gdzie droga 

jest w bardzo złym stanie technicznym. Radny zaznaczył, że Miasto Nowa Sól zobowiązało się 

do ubiegania się o dofinansowanie remontu tej drogi.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że warunkiem przejęcia drogi przez gminę 

Kożuchów, było wykonanie remontu chodnika i niektórych części drogi przy ulicy Dworcowej 

przez Powiatowy Zarząd Dróg. Burmistrz oznajmił również, że obecnie nie ma możliwości 

wykonania nawierzchni asfaltowej w ciągu tej drogi, ponieważ nie zgadza się na to Konserwator 

Zabytków. Następnie Burmistrz dodał, że trwają rozmowy z firmą Ante-Holz, aby wspólnie 

interweniować u Konserwatora Zabytków, aby zalać drogę asfaltem, a zabytkowy kawałek drogi 

oznakować. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz potwierdził, że przejęcie drogi przez gminę 

Kożuchów ma charakter porządkowania dróg i ujednolicenia ich zarządzania. 

Jakóbczak Tomasz – radny stwierdził, że droga przy ulicy Dworcowej jest drogą dojazdową do 

firmy Ante-Holz, gdzie droga jest i będzie niszczona przez ciężkie samochody ciężarowe, 

w wyniku czego często droga będzie wymagała remontu. Radny zauważył, że to nie jest jedyna 

droga w Kożuchowie, która ma statut drogi powiatowej, a która może zostać zakwalifikowana 

jako droga gminna, między innymi droga przy ulicy Zygmuntowskiej. Radny dodał, że obawia 

się że gminy Kożuchów nie będzie stać na remont dróg, takie jakie zrobiłby by powiat.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że gmina Kożuchów nie będzie przekształcać 

drogi przy ulicy Zygmuntowskiej z powiatowej na gminną. Burmistrz dodał, że po wstępnych 

rozmowach z firmą Ante-Holz udało się porozumieć w kwestii partycypowania kosztów remontu 

drogi przy ulicy Dworcowej. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz stwierdził, że powiat 
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również sukcesywnie powiększa swój zakres prac przy drogach powiatowych na terenie gminy 

Kożuchów.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny skierował zapytanie do radnego Powiatu Nowosolskiego, czy 

w przypadku gdy Konserwator Zabytków zdecyduje o wyrównaniu kostki brukowej przy 

zabytkowych szynach przy ulicy Dworcowej, to czy powiat będzie przeprowadzał prace 

naprawcze.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że droga przy ulicy 

Dworcowej obecnie jest w takim stanie w jakim jest, i w takim stanie ma być przejęta z powiatu 

w mienie gminy.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, skierował zapytanie do Burmistrza Kożuchowa, co 

w przypadku jeśli Konserwator Zabytków zdecyduje, że szyny będą musiały pozostać, to czy 

wtedy zostaną wyremontowane. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że najpierw musi zostać uporządkowana ta 

część, która należy do Skarbu Państwa, ponieważ obecnie jest ona największą bolączką. 

Następnie Burmistrz dodał, że na dzień dzisiejszy nie ma żadnych pozwoleń od Konserwatora 

Zabytków, aby móc cokolwiek zrobić w ciągu drogi przy ulicy Dworcowej.   

Jakóbczak Tomasz – radny zapytał, czy można wstrzymać się z podjęciem uchwały w sprawie 

zaliczenia tej drogi do kategorii dróg gminnych, aby móc uzyskać więcej informacji w tej 

sprawie, ponieważ droga jest w złym stanie technicznym, gdzie dodatkowym problemem jest 

nadzór Konserwatora Zabytków.   

Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego zauważył, że droga przy ulicy Dworcowej jest 

drogą wewnętrzną o krótkim odcinku, gdzie nawierzchnia drogi jest w dobrym stanie 

technicznym, w porównaniu na przykład do drogi wewnętrznej przy ulicy 1- go Maja.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 9, przeciw- 1, wstrzymało się od głosu- 

4, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt.6. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, odczytał odpowiedź na złożony przez 

siebie wniosek, dotyczący wprowadzenia ograniczeń w ruchu drogowym, polegającym na 

ograniczeniu masy pojazdów dopuszczonych do ruchu w miejscowości Broniszów – Kolonia 

Górka. Według udzielonej odpowiedzi zmiana organizacji ruchu winna być zmieniona 

stosownym projektem zatwierdzonym przez Starostwo Nowosolskie, a termin realizacji miał 

nastąpić w okresie letnim bieżącego roku, gdzie do tej pory wnioskowana zmiana nie została 

wprowadzona. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w zeszłym roku wraz z sołtysem sołectwa 

Broniszów został wykonany duży zakres prac, gdzie między innymi przy pomocy pracowników 

interwencyjnych zostały wycięte rowy przy drodze w kierunku Broniszów – Kolonia Górka. 

Burmistrz dodał, że droga wiodąca do mieszkańców jest sukcesywnie utwardzana tłuczniem 

i w miarę możliwości będzie uzupełniana. Następnie Burmistrz oznajmił, że mieszkańcy ww. 

miejscowości skarżą się na radnego Jacka Niezgodzkiego, że przestał dbać o mieszkańców.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że Burmistrz źle zrozumiał 

przytoczoną sprawę przez radnego. Radny zaznaczył, że chciałby poznać dokładny termin 

postawienia znaku ograniczającego ruch ciężkich pojazdów w kierunku Broniszów – Kolonia 

Górka. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że nie widzi zasadności postawienia 

wnioskowanego oznakowania drogowego na polnej drodze.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że po drodze jeździ ciężki 

sprzęt, który rozjeżdża drogę. Radny dodał, że zdaniem mieszkańców taki wniosek jest zasadny.  

Radny zwrócił uwagę, że pisemna odpowiedź podpisana przez Burmistrza brzmiała, że zmiana 

organizacji ruchu miała nastąpić w okresie letnim bieżącego roku, a obecnie Burmistrz twierdzi 

że nie widzi zasadności realizacji złożonego wniosku.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na początku sesji radny źle sformułował 

pytanie w tej sprawie i dlatego doszło do nieporozumienia.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił Burmistrza o udzielenie 

konkretnej odpowiedzi w tej sprawie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że odpowiedź została udzielona. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że według udzielonej 

odpowiedzi wniosek powinien być zrealizowany w okresie letnim, jednak do tej pory nie 

doczekał się realizacji.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa powtórzył, że na dzień dzisiejszy nie widzi zasadności 

postawienia znaku ograniczenia ruchu ciężkich pojazdów na wnioskowanym odcinku polnej 

drogi, ponieważ w ten sposób uniemożliwi mieszkańcom dojazd traktorami do pól.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że odpowiedź udzielona 

pisemnie była zasadna, a później nastąpiła zmiana decyzji Burmistrza. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że sprawa postawienia znaku może zostać 

skonsultowana i w razie potrzeby znak może zostać zamontowany. Burmistrz zaznaczył, że 

w momencie postawienia znaku, rolnicy nie będą mogli dojeżdżać traktorami do swoich pól.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zakończył dyskusję. 
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Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej nawiązał do dyskusji w sprawie 

przeprowadzenia kontroli w spółce P.U.K. USKOM. Radny oznajmił, że gdy był członkiem 

Komisji Rewizyjnej, to Komisja również nie mogła przeprowadzić kontroli w spółce, mimo 

zaplanowania jej w planie pracy Komisji na 2015 rok. Następnie radny zaproponował, aby 

dokonać zmian w umowie spółki P.U.K. USKOM tak, aby Rada Miejska miała wpływ na 

powoływanie organu nadzorczego spółki. Radny dodał, że radni będący przedstawicielami 

mieszkańców, mieliby jakikolwiek wpływ na kontrolę Zarządu spółki, a tym samym wpływ na 

ocenę pracy. Zdaniem radnego takie rozwiązanie poprawiłoby komunikację między Radą 

Miejską, a Zarządem spółki.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na dzień dzisiejszy w Zarządzie spółki jest 

trzech członków i nie widzi potrzeby zmian. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił się z prośbą o przemyślenie 

propozycji, ponieważ zaproponowane rozwiązanie jest zasadne. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, dlaczego odpowiedź na 

złożony wniosek w dniu 23 maja br., została udzielona dopiero 25 sierpnia br. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że pilnuje wyznaczonych terminów 

dotyczących udzielenia odpowiedzi na złożone wnioski, jednak mogą zdarzyć się przesunięcia 

w udzielaniu odpowiedzi. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że sprawy mieszkańców 

powinny być załatwiane terminowo. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że radni zostali 

poinformowani o konieczności wcześniejszego zgłaszania w momencie braku udzielenia 

odpowiedzi w wyznaczonym terminie.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał na jakim etapie jest przejęcie terenu zielonego od 

Nadleśnictwa na rzecz Gminy Kożuchów w miejscowości Broniszów. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że Nadleśnictwo nie było zainteresowane 

przejęciem innego terenu od gminy na rzecz terenu zielonego w miejscowości Broniszów. 

Następnie Burmistrz dodał, że w trakcie rozmowy z Panem Bronisławem Warteckim zostało 

zaplanowane spotkanie w sprawie rozwiązania sytuacji i znalezienia konsensusu.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, dlaczego sprawa ciągnie się 

od kilku lat. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w trakcie swojej poprzedniej wypowiedzi 

odpowiedź została udzielona. 

Marek Andrzej – radny zapytał, jakie obecnie są prowadzone prace w parku przy barokowej 

ścianie. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że obecnie prowadzone są prace 

archeologiczne, mające na celu odkrycie fundamentów po byłym pałacu. Burmistrz dodał, że 

prawdopodobnie istnieją w tym miejscu piwnice, które mogą być następną atrakcją turystyczną.  

Marek Andrzej – radny zapytał, skąd zostały pozyskane środki na ten cel. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wszystkie badania archeologiczne 

odbywają się za zgodą Konserwatora Zabytków, a koszt prac wynosi około 6,000,00 zł. 

Marek Andrzej – radny zapytał, czy gminę będzie stać na zabezpieczenie wykopalisk w okresie 

jesienno-zimowym. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że przed okresem jesienno-zimowym prace 

archeologiczne dotyczyć będą tylko zarysu fundamentów. Następnie Burmistrz dodał, że 

w przyszłym roku zostanie podjęta decyzja w sprawie dalszego postępowania. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny stwierdził, że gmina idzie w kierunku ożywienia parku, aby 

mógł stać się atrakcją turystyczną. Następnie radny dodał, że Stowarzyszenie Przyjaciół 

Kożuchowa pomogło w rekonstrukcji pomnika Salomona Maimona, który również znajduje się 

w parku.  Na zakończenie wypowiedzi radny dodał, że wykopaliska zostaną zabezpieczone folią 

i zasypane cienką warstwą piasku, aby znalezisko mogło przetrwać zimę.  

Brzezińska Barbara – radna stwierdziła, że można by ogłosić, że mamy kolejny „złoty pociąg”, 

który może w pewien sposób wzbogacić gminę. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, nawiązując do złożonego wniosku 

w sprawie wykonania wyceny zaplecza sportowego w miejscowości Radwanów oznajmił, że 

chciałby w ten sposób poznać wartość budynku. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że rozmawiał z Panią Anną Kościukiewicz – 

sołtysem Radwanowa, która stwierdziła, że nie wyraża zgody na wykonanie operatu 

szacunkowego, ponieważ jest on niepotrzebny. 

Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego poinformował, że podczas posiedzenia Rady 

Powiatu zostało podjętych kilkanaście uchwał w sprawie przekazania i przejęcia dróg gminnych 

na terenie Powiatu Nowosolskiego. Radny dodał, że ruszyły unijne programy pomocowe dla 

gmin, jednak niestety Gmina Kożuchów ma za małą siłę przebicia w Radzie Powiatu i niestety 

jest przegłosowywana. Następnie radny dodał, że radni zażądali od Powiatu Nowosolskiego 

przedstawienia planu inwestycji drogowych dróg powiatowych na najbliższy okres, który 

przedstawia się następująco: 

- w trakcie remontu jest droga nr 1052F relacji Lubieszów – Studzieniec; 

- w 2017 roku nastąpi remont ulicy Garbarskiej oraz dalsza część realizacji remontu drogi 

nr 1052F relacji Lubieszów – Studzieniec; 

- w 2022 roku zaplanowano remont drogi powiatowej nr 1047 relacji Kożuchów – Bulin; 



28 

 

- w 2023 roku zaplanowano remont drogi relacji Kiełpin – Radwanów – Wichów. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że w między czasie 

zadzwonił do Pani Anny Kościukiewicz, gdzie Pani sołtys stwierdziła, że nie rozmawiała 

z Burmistrzem w sprawie celowości wykonania wyceny zaplecza sportowego w Radwanowie. 

Radny dodał, że na następnej sesji Rady Miejskiej Pani sołtys poinformuje o tym osobiście. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zaproponował konfrontacje w tej sprawie. Burmistrz 

dodał, że radny już raz minął się z prawdą, zapewniając wszystkich przy podejmowaniu uchwały 

w sprawie drogowych inwestycji, gdzie radny powiedział, że rozmawiał z sołtysem Broniszowa 

na temat zgłoszonych dróg z sołectwa Broniszów do planu inwestycyjnego, gdzie później 

okazało się, że w ogóle takiej rozmowy nie było, o czym poinformował sam sołtys. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, poprosił o zawarcie w protokole 

z sesji Rady Miejskiej wypowiedzi Burmistrza na temat odbytej rozmowy z Panią Anną 

Kościukiewicz – sołtys Radwanowa.  

 

Do pkt.7. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXX został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXXI został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu – 2, nie głosowało – 0/ 

 

Do pkt. 8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 17:50. 

      

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                Ireneusz Drzewiecki 


